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Saborski zastupnik Hrvatske demokratske zajednice Goran Kaniški tijekom jučerašnje 

rasprave u Hrvatskom saboru vezano uz prijedlog rebalansa državnog proračuna za 2024.

godinu i izvješća o polugodišnjem izvršenju proračuna istaknuo je niz investicija i projekata

koji se financiraju s državne razine na području Varaždinske županije.

Posebno je istaknuo gradnju Centralnog operacijskog bloka u Općoj bolnici Varaždin 

vrijednu 45 milijuna eura, a spomenuo je i izgrađen Spinalni centar u Varaždinskim 

Toplicama koji se ovih dana dodatno opremio još jednim robotom za medicinsku 

rehabilitaciju. Vrijednost investicije u Spinalni centar premašuje 18 milijuna eura. 

U sklopu Specijalne bolnice Varaždinske Toplice provodi se i obnova smještajnih 

kapaciteta i odnosno MINERVE koja ima preko 400 kreveta, također sa bespovratnim 

sredstvima u iznosu od  17 milijuna eura.  

Na području obrazovanja, u kojem je u županiji do sada investirano 35 milijuna eura, 

započela je dogradnja osnovne škole u Ivancu, isto tako, potpisani su ugovori za gradnju i 



dvije područne škole, Nova Ves  i  Strmec.

Nakon izgradnje tih škola, iduće školske godine 2025/2026, u cijeloj Varaždinskoj županiji 

odvijat će se  jednosmjenska nastava te će time naša županija po tome biti jedinstvena na 

području cijele države. 

Zastupnik Kaniški spomenuo je i ulaganja u  dva centra kompetentnosti, u Medicinskoj 

školi te u regionalni centar u poljoprivredi, odnosno obnovu dvorca Opeka i samog 

Arboretuma za što će ukupno biti utrošeno 28 milijuna eura, naravno bespovratnih 

sredstava.

Vezano uz predškolski odgoj, odnosno dječje vrtiće, zastupnik je istaknuo da je 14 dječjih 

vrtića izgrađeno uz sufinanciranje države, trenutno je ugovoreno ili se gradi još dodatnih 

14, a u pripremi su još dva dječja vrtića. Do kraja mandata aktualne Vlade RH neće biti ni 

jedne JLS u Varaždinskoj županiji bez dječjeg vrtića.

Veliki iznos financiranja s državne razine utrošen je i u izgradnju sanitarne odvodnje na 

području naše županije, aglomeracija Varaždin se završava, aglomeracija Varaždinske 

Toplice je gotova, gradi se kanalizacija i u Ivancu te Ljubešćici, a ukupna vrijednost prelazi 

preko 150 milijuna eura.

U pripremi je i  početak izgradnje brze ceste Varaždin -Tužno-Ivanec- Lepoglava za što je 

već potpisan ugovor vrijedan 32 milijuna eura, a Hrvatske ceste su do sada izgradile 

ukupno 4 kružna toka, jedan se gradi u Hrašćici, te su još dva u pripremi. 

Dotaknuo se i sufinanciranja projekata od strane središnje države na području Grada 

Varaždina te je tom prigodom podsjetio na sufinanciranje obnove Gradske vijećnice sa 280

tisuća eura, Starog grada sa 949 tisuća eura te izgradnju Državnog arhiva u Varaždinu 

vrijednu 6,8 milijuna eura.

Kaniški je posebno istaknuo odluku Vlade Republike Hrvatske da putem Fonda za zaštitu 

okoliša u 100 % iznosa financira sanaciju bala smeća, odnosno otprilike 30 milijuna eura, 

te je napomenuo da je financiranje ostvareno u 100 % iznosa sa državne razine jer su se 

svi akteri, od  župana Stričaka do predsjednika Vlade Republike Hrvatske, unatoč brojnim 

opstrukcijama s lokalne razine,  založili da ne propadne i taj posljednji pokušaj sanacije 



ekološke katastrofe na južnim vratima baroknog grada Varaždina.

Na kraju svojeg izlaganja zastupnik Kaniški rezimirao je da nema općine i grada u 

Varaždinskoj županiji koji nije ostvario sufinanciranje projekata s državne razine.


